
P r o t o k ó ł   Nr XXIII/ 04 
z sesji Rady Gminy  Stegna 

z dnia 27 pa�dziernika 2004 roku. 
 
 
Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicz�ca Rady Pani D�bska Ewa, 
która powitała przybyłych go�ci oraz radnych. Stwierdziła, �e na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni na sesji: Radny Pan Ciasnocha Marian, Radny Pan 
Nieckarz Paweł. W sesji  uczestniczyli Dyrektorzy placówek o�wiatowych, Wizytator 
Kuratorium O�wiaty Pan Bodio oraz Pani Kalitka Dyrektor Powiatowego Urz�du Pracy. 
 
Ad. Pkt. Nr. 2. 
 
Na Sekretarza obrad zaproponowano Pana Józefa Mirowskiego. Za kandydatur� Pana 
Mirowskiego głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr. 3. 
 
Przewodnicz�ca Rady wniosła o wycofanie z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie 
sprzeda�y lokalu mieszkalnego oraz udziału w gruncie w drodze bezprzetargowej na rzecz 
najemcy tj lokalu mieszkalnego  w budynku Nr 6 w miejscowo�ci Dworek  Panu 
Mirosławowi  Grabowskiemu. 
Na posiedzeniu  wspólnych komisji radni wnioskowali o przedstawienie opinii rady sołeckiej 
w tej sprawie. Wójt poinformował, �e opinia rady sołeckiej w sprawie sprzeda�y lokalu jest 
negatywna Wobec powy�szego Przewodnicz�ca Rady poddała pod głosowanie wniosek 
o wycofanie z porz�dku obrad projektu uchwały. Za wycofaniem z porz�dku obrad  projektu 
uchwały tj. pkt. 9,6 głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Nast�pnie Wójt Pan Marian Ranoszek  zaproponował o wniesienie do porz�dku obrad 
projektu uchwały w sprawie dopłat do odbiorców kanalizacyjnych. Projekt uchwały był 
przedstawiony na wspólnej Komisji Rady Gminy w dniu 22.10.2004 roku. Przewodnicz�ca 
Rady poddała pod glosowanie wprowadzenie do porz�dku obrad projektu uchwały Za 
wprowadzeniem do porz�dku obrad projektu uchwały głosowało 13 radnych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała porz�dek obrad wraz 
 z wniesionymi poprawkami. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało  12 radnych, 1 radny 
wstrzymał si� od głosu. 
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jn: 
 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarz obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Funkcjonowanie o�wiaty w gminie Stegna. 
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8. Ocena  sytuacji na rynku pracy. 
9. Podj�cie uchwał w sprawie: 
9,1. uchwalenia zmian Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania   



       Przestrzennego Gminy Stegna. 
9,2. zmiany uchwały Nr XIV/93/2003  z dnia 28 listopada 2003 roku w sprawie przyst�pienia 
       do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego wsi Stegna. 
9,3. zmiany uchwały Rady Gminy Nr XV/107/2003  z dnia 30 grudnia 2003 roku w sprawie  
       przyj�cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych 
       do realizacji w 2004 roku. 
9.4. zmiany uchwały Nr XVI/118/ 04 Rady Gminy Stegna z dnia 10 marca 2004 roku  
       w sprawie   bud�etu gminy na 2004 rok. 
9,5.  zmiany zał�cznika nr 4 do uchwały Nr XXXVI/284/94 Rady Gminy Stegna z dnia  
        28 kwietnia 1994 roku w sprawie wykupu działek zaj�tych pod budow� dróg i ulic  
        poło�onych we wsiach: Stegna, Junoszyno, Jantar, Stobiec. 
9,6.  zmiany uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 roku  
       w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego O�rodka Kultury, Sportu, Turystyki 
        i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Stegnie. 
9,7.  dopłat do odbiorców usług kanalizacyjnych. 
10.  Informacja Przewodnicz�cej Rady i Wójta Gminy dotycz�ca zło�enia przez radnych, 
       pracowników gminy oraz kierowników jednostek podległych o�wiadcze� maj�tkowych. 
11.  Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
12.  Sprawy ró�ne. 
 
Ad. Pkt. Nr 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr. 5. 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili nast�puj�cy radni : 
 
1.Radny Pan Sebastian Kleczewski wnioskuje o wystosowanie pisma do Cukrowni 
 o uporz�dkowanie terenu w Zuławkach po skupie buraków. 
2. Radny Pan Sebastian Kleczewski wnioskował o napraw� drogi koło Pani Kołsut  
w Zuławkach. 
3. Radny Pan Kleczewski wnioskował o uruchomienie prawego zjazdu z drogi E-7. 
4. Radny Pan Szyma�ski Waldemar prosi o udost�pnienie dokumentu / zał�cznik do umowy  
    zawartej w dniu 12 grudnia 2003 roku – wycena przetargu/ 
5. Radny Pan Szyma�ski Waldemar ponownie zwraca si� o udzielenie odpowiedzi na 
    zalecenia pokontrolne. 
6. Radny Pan Mirowski Józef wnioskował o napraw� dróg w Junoszynie, wypłukane dziury  
    uniemo�liwiaj� przejazd. 
7. Radny Pan  Hudomi�t Jan wnioskował  o napraw� przystanku autobusowego w Drewnicy. 
8. Radny Pan Hudomi�t Jan zwrócił si� z pytaniem czy Pani Uzunow oddała klucze do 
    budynku O�rodka Zdrowia w Drewnicy. 
9. Radny Pan Ryszard Fidut wnioskował o napraw� ulicy Morskiej w Stegnie. Ulica jest  
    nieprzejezdna, zalana wod�, samochody musz�  je�dzi� po chodniku. 
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10. Radny Pan Ryszard Fidut wnioskował o rozwi�zanie problemu opłat na budow� 
kanalizacji. Wiele osób nie dokonało wpłat, s� te� przypadki, �e osoby wpłaciły za 
podł�czenie a nie zostały podł�czone. 



11. Radny Pan Ryszard Fidut wnioskował o napraw� schodów zej�ciowych na pla�� w 
Stegnie. 
12. Radny Pan Jerzy Wagner wnioskował o podj�cie działa� maj�cych na celu popraw�  
stanu nawierzchni dróg gminnych we wsi Mikoszewo. 
13.Radny Pan Jerzy Wagner wnosi o odbudow� przystanku w Mikoszewie oraz budow� 
przystanku w Mikoszewie  kolonii. 
14. Radny Pan Stanisław Kukułka – wnosił o reaktywowanie �wietlic wiejskich szczególnie 
tam gdzie nie ma szkół. 
15. Radny Pan Stanisław Kukułka wnioskował o przywrócenie do pierwotnego stanu 
o�wietlenia na skrzy�owaniu. 
16. Radny Pan Stanisław Kukułka – do kiedy b�dzie zrealizowany przegl�d drogi gminnej 
E – 7. 
17. Radny Pan Jerzy Fura – jak planuje Wójt w przyszłym roku rozwi�za� spraw� handlu 
przy ulicy Gda�skiej w Stegnie.  
18. Sołtys wsi Tujsk Pan Stefaniak Józef – brak przejazdu obok Pana Lipi�skiego. 
  
Ad. Pkt. Nr 6. 
 
Informacj� o pracy w okresie mi�dzy sesjami przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
/ Informacja w zał�czeniu/. 
Radny Pan Szyma�ski zwrócił si� z pytaniem do Wójta jaki był wynik rozmów w sprawie 
budowy wiatraków. 
Pan Ranoszek  poinformował, �e w   spotkaniu uczestniczyły Zakłady Energetyczne które 
przedstawiły warunki odno�nie podł�czenia ju� energii z wiatraków do krajowego systemu  
Energetycznego.  
Pani D�bska poprosiła aby Wójt  co� wi�cej  powiedział o spotkaniu z Krajow� Dyrekcj�  
Dróg Wojewódzkich. 
Wójt poinformował, �e  na spotkaniu dyskutowano o �rodkach które nale�y zło�y� do 
SPORU na lata 2007 –2013, mówiono  o remoncie  drogi i budowie ronda w Stegnie na 
skrzy�owaniu  ulicy Elbl�skiej i Gda�skiej oraz na skrzy�owaniu ulicy Morskiej. Wniosek  
o �rodki ma by� zło�ony,  inwestycja ma wej�� w 2005 roku. 
Z-ca Wójta poinformował , �e wniosek,  który b�dzie składany przez Zarz�d Wojewódzki  
jest uzale�niony od partycypacji  poszczególnych gmin, miasta Krynica Morska.  
Zarz�d Powiatowy nie widzi konieczno�ci kompleksowego remontu ulicy Morskiej, uwa�a  
�e wystarcz� takie remonty jakie si� odbywaj�   widzi natomiast konieczno�� objazdu przez 
Groszkowo i tam b�d� przeznaczane  �rodki.  
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
 
Informacj� o funkcjonowaniu o�wiaty na terenie gminy przedstawił Z-ca Wójta Pan Mariusz 
Ogrodowski. / Informacja w zał�czeniu /. 
Nast�pnie informacj� o funkcjonowaniu placówek o�wiatowych przedstawiali poszczególni 
Dyrektorzy szkół. 
 Pierwsza zabrała głos Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Pani Bogumiła Załucka 
 
 
. 
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Szkoła Podstawowa w Jantarze jest najmniejsz� placówk� w gminie Stegna. Jest  bardzo 
przyjazn� szkoł� i przychyln� dziecku. Uczniowie czuj� si� w niej bezpiecznie. Placówka ta 



nie ma problemów wychowawczych z jakimi spotykaj� si� szkoły w Polsce. W szkole 
działaj� liczne koła zainteresowa�. Zaj�cia pozalekcyjne prowadzone s� w formie 
wolontariatu. Uczniowie tej szkoły odnosz� znacz�ce sukcesy w przegl�dach zespołów 
muzycznych, teatralnych, tanecznych i sportowych oraz w konkursach plastycznych. 
Placówka stara si� pozyskiwa� jak najwi�cej �rodków finansowych. W bie��cym roku szkoła 
pozyskała  dodatkowe �rodki z darowizn od osób odwiedzaj�cych Muzeum Bursztynnictwa. 
Działalno�� szkoły w wyniku wizytacji Kuratorium O�wiaty w Gda�sku została wysoko 
oceniana, czego dowodem jest raport z mierzenia jako�ci pracy szkoły i list gratulacyjny 
skierowany do władz gminnych. 
 
Głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Stegnie Pani Renata Cichosz. 
Od 14 pa�dziernika 2003 roku Szkoła w Stegnie nosi miano Szkoły z klas�. Tytuł został 
przyznany przez Centrum Edukacji Obywatelskiej pod patronatem RP Aleksandra 
Kwa�niewskiego. 
Szkoła liczy 344 uczniów. Do przedszkola ucz�szcza 121 dzieci w wieku 3-6 lat.  W szkole i 
przedszkolu zatrudniona jest wysoko wykwalifikowana kadra pedagogiczna / 8 nauczycieli 
dyplomowanych  / 
W szkole w Stegnie jest obowi�zkowa nauka 2 j�zyków zachodnich / j�zyka angielskiego  
i niemieckiego/. Pani Cichosz  poinformowała  o słabych stronach szkoły oraz pora�kach. 
 Do nich nale�y : 

- zmianowo�� w pracy szkoły, 
- dowo�enie dzieci do szkoły, 
- brak pełno wymiarowej  sali gimnastycznej, 
- niski standard zaplecza kuchennego i sanitarnego szkoły, 
- brak logopedy i psychologa,  
- brak kompleksowego remontu placówki / remont dachu, wymiana okien, docieplenie 

budynku. elewacja. 
Nast�pnie głos zabrał  Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy Pan Marek 
Koszelak.  
W 2002 roku w wyniku poł�czenia szkoły i przedszkola powstał Zespół Szkolno – 
Przedszkolny, który funkcjonuje w jednym budynku. Obecnie do obwodu szkoły nale�y 15 
miejscowo�ci. Mocn� stron� placówki nale�y zaliczy� wysoki poziom nauczania 
potwierdzony wynikami sprawdzianów po kl. VI, wysokim wska�nikiem promocji oraz 
licznymi sukcesami w konkursach przedmiotowych na szczeblu powiatowym, wojewódzkim 
oraz ogólnopolskim. 
Placówka prowadzi stosunkowo du�� liczb� zaj�� pozalekcyjnych . W szkole zatrudniona jest 
wykwalifikowana kadra pedagogiczna, systematycznie podnosz�ca swoje kwalifikacje. 
Obecnie  8 –miu nauczycieli jest nauczycielami dyplomowanymi.  Dobra atmosfera szkoły, 
dobre relacje mi�dzy uczniami, nauczycielami, rodzicami  i dyrekcj�. Bardzo dobra 
współpraca z Rad� Rodziców, z lokalnym �rodowiskiem, samorz�dem gminnym oraz 
ró�nymi instytucjami i organizacjami z całego kraju. Organizowanie co roku wielu imprez 
kulturalnych i rekreacyjno – sportowych. Równie� do mocnych stron placówki to du�a 
estetyka budynku szkolnego i terenu wokół niego, „ zielona sala – 3,5 ha terenów zielonych, 
na których znajduje si� unikalny stadion do uprawiania piłki no�nej. 
Do słabych stron placówki nale�y zaliczy� : 

- du�e odległo�ci mi�dzy szkoł�, a miejscem zamieszkania dzieci, 
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- bardzo du�y wpływ czynników �rodowiskowych na rozwój placówki w tym m. innymi : 
ubóstwo dzieci i bezrobocie w�ród ich rodziców,  
- stosunkowo niskie wykształcenie rodziców, 
- patologie społeczne, 
 
Nast�pnie głos zabrał Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie Pan Zbigniew Kulik. 
Nauk� w Gimnazjum w Mikoszewie w roku szkolnym 2003 / 2004  rozpocz�ło 222 uczniów 
w 9 oddziałach. Głównym zadaniem szkoły jest przygotowanie uczniów do �wiadomego 
wyboru szkoły �redniej, do samodzielnego my�lenia i działania w nowych warunkach  po 
wej�ciu do Unii Europejskiej.  Ka�dy ucze� miał mo�liwo�� rozwija� swoje zainteresowania 
na zaj�ciach pozalekcyjnych organizowanych  przez szkoł�. Uczniowie maj�cy trudno�ci w 
nauce mogli skorzysta� z pomocy nauczyciela w czasie godzin konsultacyjnych, które 
odbywaj� si� raz w tygodniu po zaj�ciach lekcyjnych. Kadra pedagogiczna gimnazjum jest 
bardzo dobrze przygotowana do pracy, cały czas  podnosi swoje kwalifikacje. Efektem pracy 
s� sukcesy  uczniów szkoły w konkursach przedmiotowych, zawodach sportowych i innych. 
Placówka stara si� pozyskiwa� �rodki finansowe z wynajmu szkoły na kolonie. Pieni�dze te 
przeznaczone s� na generalny remont sanitariatów szkolnych, wymian� posadzek w klasach i 
na korytarzach  Szkoła współpracuje ze �rodowiskiem lokalnym. 
 
Glos zabrała Dyrektor Gimnazjum w Tujsku Pani Barbara Piechnik. 
Budynek szkoły, w którym mie�ci si� szkoła funkcjonuje od 11 lat, sala gimnastyczna wraz 
z zapleczem od 9 lat. W roku 2000 dokonano  całkowitego remontu 4 pomieszcze�  
szkolnych. 
Szkoła posiada trawiaste boisko, brak jest bie�ni do uprawiania lekkiej atletyki. 
Wi�kszo�� pomieszcze� szkoły wymaga całkowitego remontu. 
Szkoła posiada program rozwoju, który okre�la główne kierunki jej działalno�ci. Stara si� 
bada� potrzeby i oczekiwania uczniów, rodziców i nauczycieli. Szkoła współpracowała z 
organem prowadz�cym szkoł� takimi  instytucjami jak GOPS, policj�, stra�� po�arn�, 
instytucjami kultury, organizacjami porz�dkowymi, ze �rodowiskiem lokalnym. 
Podejmowane s� działania na rzecz lokalnego �rodowiska. Boisko szkolne oraz sala 
gimnastyczna s� dost�pne dla zorganizowanych grup młodzie�owych i dorosłych. 
W czasie ferii zimowych szkoła była dost�pna dla młodzie�y. 
W szkole prowadzone s� zaj�cia pozalekcyjne. Prowadzone były koła zainteresowa�. Ponadto 
prowadzone były zespoły wyrównawcze z matematyki oraz dodatkowe zaj�cia dla klas III 
gimnazjalnych. Nauczyciele uwa�aj�, �e najcz�strze przyczyny trudno�ci w nauce wynikaj� z 
przyczyn �rodowiskowych i z indywidualnych problemów uczniów. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady poprosiła o zabranie głosu Wizytatora P. Bodio, który 
przedstawił analiz� danych w powiecie nowodworskim oraz na terenie gminy  odno�nie ilo�ci 
dzieci ucz�szczaj�cych do szkół,  wykształcenia nauczycieli, efektów pracy nauczycieli , 
sukcesów, osi�gni�� w pracy, ilo�ci kół zainteresowa�. 
Pan Wizytator podzi�kował  Dyrektorom za dobrze zarz�dzanie szkołom. 
Nast�pnie Pan Ogrodowski poinformował, �e Pani Załucka Dyrektor Szkoły w Jantarze 
została odznaczona medalem. Panowie Wójtowie wraz z Przewodnicz�c� Rady wr�czyli 
odznaczenie Pani Dyrektor. 
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Nast�pnie Pan Wizytator nawi�zał do imprezy która odbyła si� w Szkole w Tujsku z Okazji 
50 – lecia  szkoły. Poinformował, �e na tej uroczysto�ci wr�czył Pani Piechnik list 
gratulacyjny.  
    
Pan Henryk Kulka – mieszkaniec wsi Stegna stwierdził, �e z zainteresowaniem wysłuchał 
raportu V-ce Wójta.. Stwierdził, �e jest to nadu�ycie z ze strony Pana Ogrodowskiego.  
Wszystko według Pana Ogrodowskiego w tym raporcie jest dobrze. Pan Kulka twierdzi, �e 
jest inaczej. Nie chodziło o jakiekolwiek likwidowanie placówek o�wiatowych, mieszka�cy 
nie zgadzali  si� z sieci� szkół. Te sukcesy które odnosz� szkoły to nie jest  zasługa obecnej 
władzy, jest to zasług� dyrektorów szkół.  Zasług� jest równie� ci��ka praca nauczycieli. 
Szkoły s� nie doinwestowane. O�wiata jest ledwo dysz�ca . Pan Kulka stwierdził , �e swoj� 
wypowiedzi� Pan Ogrodowski obraził  kilka  razy Pana Marszałka, �e  gmina nie pozyskała   
pieni�dzy. to dlatego tak  si� stało, bo  nikt w gminie nie umiał  napisa� poprawnego wniosku. 
Pieni�dze, które przyznaje Urz�d Marszałkowski s� na wniosek włodarzy  gmin, tylko 
wniosek musi by� dobrze sporz�dzony. Zwrócił si� z pytaniem ile pieni�dzy  udało si� 
pozyska� obecnemu samorz�dowi  do bud�etu gminy które były przekazane na o�wiat�.  
Wydaje mu si�, �e pieni�dzy mo�na by było do��  du�o pozyska�. 
To ju� drugi rok działalno�ci tego samorz�du i nale�ałoby pomy�le� ju� od wrze�nia tego 
roku  jak dokona� oszcz�dno�ci stosuj�c rady i do�wiadczenia dyrektorów szkół.  
Nale�ałoby porozmawia� z t� młodzie��, która uko�czyła nasze  gimnazja z jakimi 
problemami si� spotykaj� w szkołach �rednich podstawowym problemem to jest nauka 
j�zyków. 
Radny Pan Szyma�ski  w swojej wypowiedzi przypomniał, �e w roku 1999 wyst�pował w 
s�dzie a sprawa dotyczyła  utworzenia sieci szkół  ale nie robił tego  z własnej inicjatywy 
tylko na wniosek mieszka�ców wsi. Uwa�ał wówczas, �e system ten jest bardzo drogi  
i potwierdziły si� jego obawy. Nadal  on jak i te� rodzice ze Stegny nie zgadzaj� si� z obecn�  
sieci� szkół.  
Nast�pnie Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych odczytała stanowisko komisji. 
Radny Pan Fidut  poruszył spraw� dowozów. Uwa�a, �e nie zawsze przedsi�biorca 
wywi�zuje si� z umowy, koszty dojazdu s� coraz dro�sze, czy nie byłoby taniej gdyby gmina 
miała własny transport.  
V-ce Wójt Pan Mariusz Ogrodowski  stwierdził, �e sprawa dowozów była wielokrotnie 
omawiana . Wiele przedsi�biorstw rezygnuje z własnego transportu. Nast�pnie powrócił do 
wypowiedzi Pana Kulki, twierdz�c, �e nie obraził swoj� wypowiedzi� Pana Marszałka a �e 
gmina Stegna nie pozyskała �rodków w zwi�zku ze zło�onymi wnioskami to spotkało to 
wi�kszo�� gmin. 
Co do zarzutów dotycz�cych braku koncepcji sieci szkół to b�dzie w 2005 roku opracowana 
koncepcja. 
Glos zabrał były Wójt gminy Pan Roman Pawłowski stwierdzaj�c, �e  du�o pracy wymagało 
przygotowanie tego raportu ale brakowało zbiorczych zestawie�.  Poinformował, �e s�siednie 
gminy otrzymały du�o �rodków na o�wiat�, a �e gmina Stegna nie otrzymała �wiadczy to  
o nieudolno�ci Pana Ogrodowskiego. 
Pan Ogrodowski stwierdził, �e nie z wszystkimi uwagami si� zgadza, a wnioski  były dobrze 
sporz�dzone. 
Radny Pan Sebastian Kleczewski – stwierdził, �e Komisja Bud�etowa od pocz�tku tej 
kadencji domagała si� od Wójta przedstawienia szczegółowego raportu ekonomicznego oraz   
szczegółowej analizy poszczególnych placówek, brak porówna� z s�siednimi gminami.  Sie� 
placówek nie mo�e by� stała. Poniewa� nie jest to pełna ocena, wnosi o poszerzenie 
informacji i  analiz� gdzie b�dziemy mogli poczyni� oszcz�dno�ci. 
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Pan Henryk Kulka zadał pytanie do V-ce Wójta,” chciałby uzyska� krótk� odpowied�  
 od Pana Wójta tak czy nie, cieszy si� mi�dzy innymi , �e zdanie radnych jest zbie�ne z jego 
zdaniem które wypowiedział. Panie Wójcie Pan mówi, �e do Pana zwróciła si� grupa 
mieszka�ców która prosiła �eby publicznie Pan mi powiedział abym si� nie wypowiadał 
w imieniu tej�e społeczno�ci. Panie Wójcie ja mam do Pana takie pytanie, czy to byli  
mieszka�cy tej wsi uczciwi ludzie którzy tutaj mieszkaj� od lat czy byli to gangsterzy,  czy 
byli to mo�e ludzie których wy�cie zwolnili z podatku, Pan mi tylko krótko odpowie na to 
pytanie.” 
Pan Ogrodowski stwierdził, �e b�dzie musiał poinformowa� tych wielu ludzi, �e nazwał ich 
Pan gangsterami, złodziejami, ró�nymi epitetami. Byli to zwykli szanowani ludzie. 
Głos zabrała Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska, która przypomniała, �e sesja na temat 
o�wiaty miała si� odby� w miesi�cu czerwcu, jednak ten termin był przekładany i było bardzo 
du�o czasu na przygotowanie szczegółowej analizy. Prosi aby Wójt uzupełnił ten raport  
 i przedstawił na nast�pnej  sesji. 
 
Ad. Pkt. Nr. 8 
Wójt Pan Marian Ranoszek, poinformował  o liczbie podmiotów gospodarczych 
funkcjonuj�cych na terenie gminy. 
Nast�pnie  Dyrektor Powiatowego Urz�du Pracy Pani Kalitka przedstawiła informacj� dot. 
sytuacji na rynku pracy. / informacja stanowi zał�cznik do protokołu/. 
Radny Pan Szyma�ski  stwierdził, �e chciałby wysłucha� od Wójta informacji o bezrobociu 
na terenie gminy oraz ile i jakie programy zło�yła gmina o pozyskanie �rodków na 
aktywizacj� 
zawodow�. 
Pan Ranoszek  odpowiedział, �e oprócz Gryfu nie były składane inne wnioski. 
 
Ad. Pkt. Nr. 9,1.  
 
Pani Anna Talaga zapoznała radnych z projektem  studium. Poinformowała, �e kierunki 
rozwoju gminy  zostały  zachowane z poprzedniego studium. Wszystkie uwagi, które były 
zgłoszone na posiedzeniu komisji w dniu 19 i 22 pa�dziernika 2004 roku zostały 
wprowadzone do studium. Poinformowała równie�, �e jest zgoda Wojewody na ferm� 
wiatrakow�.   
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmian Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Gminy Stegna 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały 
poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXIII / 162 / 04 
w sprawie uchwalenia zmiany Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 9,2. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIV/93/2003 z dnia 28 listopada 2003 roku w sprawie sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego wsi Stegna. Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała 
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 projekt uchwały.  Radni nie wnie�li uwag do projektu uchwały. Wobec powy�szego projekt 
uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXIII / 163 / 04 
w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/93 / 2003 z dnia 28 listopada 2003 roku 

w sprawie sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego wsi Stegna. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
     

 
Ad. Pkt. Nr 9,3. 
 
Wójt  Pan Marian Ranoszek wyja�nił  projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Rady 
Gminy Nr XV/107/2003 r z dnia 30 grudnia 2003 roku w spawie przyj�cia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych do realizacji w 2004 
roku. Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnie�li uwag do 
projektu uchwały. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano pod glosowanie.  
Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
  

Przyj�to Uchwał� Nr XXIII/ 164 / 04 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr XV/107/2003 z dnia 30 grudnia 2003 r 

w sprawie przyj�cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów 
Alkoholowych   do realizacji w 2004 roku. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9,4. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił proponowane zmiany w bud�ecie.  
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XVII/118/04 Rady Gminy Stegna z dnia 10 marca 2004 roku w sprawie 
bud�etu gminy na 2004 rok. Radni nie wnie�li uwag do projektu uchwały. Wobec 
powy�szego projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało  
12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXIII/165 / 04 
w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/118/04 Rady Gminy Stegna 

z dnia 10 marca 2004 roku w sprawie bud�etu gminy na 2004 rok. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr. 9,5. 
  
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie zmiany zał�cznika nr 4 do 
uchwały Nr XXXVI/284/94 Rady Gminy Stegna z dnia 28 kwietnia 1994 roku w sprawie 
wykupu działek zaj�tych pod budow� dróg i ulic poło�onych we wsiach: Stegna, Junoszyno, 
Jantar, Stobiec. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnie�li uwag do 
projektu   uchwały. Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały 
głosowało 12 radnych. 
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Przyj�to Uchwał� Nr XXIII / 166 / 04 
w sprawie zmiany zał�cznika nr 4 do uchwały Nr XXXVI/284/94 

Rady Gminy Stegna 28 kwietnia 1994 r w sprawie wykupu działek 
zaj�tych pod budow� dróg i ulic poło�onych 

we wsiach: Stegna, Junoszyno, Jantar, Stobiec. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu  

 
Ad. Pkt. Nr 9,6 
. 
Wójt Pan Marian Ranoszek omówił  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/58/03 
Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 roku w sprawie zmiany formy organizacyjnej 
Gminnego O�rodka Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Stegnie.  Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały   
 Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXIII/ 167 / 04 
w sprawie zmiany uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 r. 
w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego O�rodka Kultury, Sportu, Turystyki 

i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Stegnie. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

  
Ad. Pkt. Nr 9,7. 
 
Przewodnicz�cy Zwi�zku Komunalnego “ Mierzeja “Pan Fidut wyja�nił, �e Zgromadzenie 
Zwi�zku musi podj�� uchwał� o taryfach, dopiero wówczas Rada Gminy mo�e podj�� 
uchwał� o dopłatach dla odbiorców usług kanalizacyjnych. W zwi�zku z powy�szym 
nale�ałoby wycofa�  z porz�dku obrad projekt uchwały. Przewodnicz�ca Rady  poddała pod 
głosowanie wniosek o odrzucenie projektu uchwały. Za odrzuceniem uchwały w sprawie 
dopłat dla odbiorców usług kanalizacyjnych głosowało 12 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 10. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska przedstawiła informacj� o zło�onych przez radnych 
o�wiadczeniach maj�tkowych za 2003 rok. 
/ o�wiadczenie stanowi zał�cznik do protokołu/. 
Nast�pnie Wójt Pan Marian Ranoszek przedło�ył informacj� o zło�onych o�wiadczeniach 
maj�tkowych pracowników Urz�du Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych. 
/ o�wiadczenie stanowi zał�cznik do protokołu/.   
 
Ad. Pkt. Nr. 11. 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
Wójt stwierdził, �e na poprzedniej sesji ustosunkował si� do protokołów pokontrolnych 
Komisji Rewizyjnej. Skoro było  wyja�nianie ustne to nie wyja�niali�my pisemnie.  
Natomiast sprawa udost�pnienia dokumentu który jest zał�cznikiem do umowy po sesji Pan 
Sekretarz udost�pni ten dokument. 
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- Osobi�cie Wójt był w Zuławkach  faktycznie s� dwie pryzmy ziemi natomiast  plac jest 
uporz�dkowany w rowie jest sucho. Wójt dzwonił do Cukrowni , odpowiedziano mu, �e 
rolnicy chc� sami ziemi�  zagospodarowa� na podsypki. 
- Je�eli chodzi o drog� koło  Pani Kołsut pracownik dokona lustracji. 
- W sprawie uruchomienia prawego zjazdu z E – 7, wniosek zostanie wysłany do Zarz�du 
Dróg. 
-Sprawa dróg – Urz�d miał nadziej�, �e b�dziemy mieli destrukt z modernizacji drogi E-7 co   
rozwi�załoby wyrównanie cz��ci dróg, po lustracji terenu podj�ta zostanie decyzja. 
- Sprawa przystanku  w Mikoszewie – Wójt prowadzi rozmowy ju� dwa miesi�ce i nie 
wyegzekwował Wójt deklaracji tego Pana aby te przystanki zrobił, terminu konkretnego 
wykonania przystanków Wójt na dzisiejszej sesji nie poda. 
- Je�eli chodzi o przystanek w Drewnicy, to Wójt nie zna sprawy. 
- Pani Uzunow jeszcze kluczy nie oddała, Wójt zlecił wystosowanie pisma o oddanie kluczy. 
- Ulica Morska w Stegnie Wójt wyst�pi do Starostwa  o napraw� odcinka drogi. 
- Schody na pla�� zostały naprawione. 
-Co do osób które nie zapłaciły za podł�czenie do kanalizacji urz�d b�dzie egzekwował od 
tych osób. 
- dokonano przegl�du drogi, nale�y jeszcze dokona� wyceny usterek a potem zostanie 
ogłoszony  przetarg. 
- B�dzie zatrudnionych dwóch  pracowników Stra�y Gminnej. 
 
Ad. Pkt. Nr 11. 
 
Głos zabrał Wójt Pan Marian Ranoszek który poinformował, �e Starostwo Powiatowe chce  
przekaza� nam drogi  powiatowe na rzecz gminy, chodzi o ulic� Morsk�  w Stegnie 
 i Jantarze. Zwrócił si� z pytaniem do radnych o zaj�cie stanowiska w tej sprawie. 
 
Pan Szyma�ski Waldemar odno�nie odpowiedzi na zalecenia pokontrolne komisji stwierdził, 
�e Wójt nie odpowiadał na zalecenia. Na nast�pn� sesj� Pan Szyma�ski  przygotuje  
informacj�   na co Wójt nie odpowiadał bo to ju� weszło w nawyk  �e Wójt nie reaguje na 
protokoły komisji rewizyjnej.  Pan Szyma�ski Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej 
poinformował, �e Komisja Rewizyjna przeprowadziła w Urz�dzie Gminy kontrole, kontrola 
dotyczyła pracy Urz�du Gminy.  
Nast�pnie odczytał wnioski z przeprowadzonej kontroli. 
Do wniosków komisji rewizyjnej ustosunkował si� Sekretarz  Gminy Pan Jakub Farinade 
twierdz�c, �e jedno pismo o którym wspomniał Przewodnicz�cy Komisji nie mo�e 
�wiadczy�, �e gin� pisma w Urz�dzie Gminy. Od 1 marca 2004 roku do 1 pa�dziernika 
wpłyn�ło do Urz�du Gminy 6.800 pism, które zostały zarejestrowane. 
Stanowisko ds. budownictwa na którym było najwi�ksze obci��enie radzi sobie i robi 
wszystko na bie��co, jest to  efektem systemu komputerowego. Sprawnie działaj�cy referat 
podatkowy to zasługa tego systemu.    Odnosz�c si� do post�powania dyscyplinarnego zostało 
powiedziane �e zostanie  wszcz�te, nikt nie powiedział, �e pracownik zostanie zwolniony w 
trybie dyscyplinarnym bo to nie zale�y od Wójta tylko od post�powania. 
Glos zabrał Wójt Pan Marian Ranoszek który stwierdził, �e Komisja Rewizyjna nadu�ywa 
mo�e  troch� swoich praw i przekracza w niektórych momentach swoje kompetencje 
 i  niektóre sprawy podejmowane s� tendencyjnie. 
Pan Szyma�ski zwrócił si� z pytaniem w jakim zakresie  Komisja przekroczyła swoje 
kompetencje i uprawnienia. Przypomniał  Wójtowi �e Komisja jest od tego �eby kontrolowa� 
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gmin� i  jednostki organizacyjne. Prosi aby Wójt wypowiedział si� kiedy komisja je 
przekroczyła swoje kompetencje. 
Pan Ranoszek  stwierdził, �e komisja przekroczyła swoje kompetencje wołaj�c pracowników 
bezpo�rednio bez uzgodnienia z Wójtem na przepytywanie. 
Pan Szyma�ski zwrócił si� do Wójta jak w inny sposób Wójt wyobra�a sobie 
przeprowadzenie kontroli obiegu dokumentów w poszczególnych  działach. 
Przewodnicz�ca Rady stwierdziła, �e Komisja Rewizyjna jest organem kontrolnym i na niej 
spoczywa obowi�zek pilnowania interesów publicznych, w tej kwestii  radni b�d� mogli 
podj�� dyskusj� na wspólnej komisji. 
Sołtys wsi  Rybna Pan Józef Kogut poruszył spraw� budowy wodoci�gu w Rybince, kiedy ta 
inwestycja zostanie rozpocz�ta. 
Wójt poinformował, �e zadanie to zostało przeniesione na rok 2005. 
 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�ca zamkn�ła obrady sesji. 
 
 
Protokołowała:                            Sekretarz obrad  
Halina Całkiewicz                       Józef Mirowski   
 


